<信心没有行为是死的> 9/12- 9/18/10

 

 「我 的 弟 兄 们 ， 若 有 人 说 自 己 有 信 心 ， 却 没 有 行 为 ， 有 甚 麽 益 处 呢 ？ 这 信 心 能 救 他 麽 ？」(雅各书2:14-15)
What good is it, my brothers, if a man claims to have faith but has no deeds? Can such faith save him? (James 2:14-15)

默想祷告 Meditation & Prayer:
观察中, 有很多不同种類型的基督徒-其中一种最常见的是一群坐著, 不愿动一根指头, 经常抱著观望態度, 喜欢评头論足, 看到其他弟兄姊妹做得累了也不会主动幫一下忙, 反而理直氣壯的说: “我沒有恩赐”, 聽起来言之成理, 作謙卑狀, 但骨子里其实是缺乏一丁奌服侍神, 服侍人的意愿。现在我们来反省一下, 你我是否屬于这种形態的信徒 ? 求主光照怜悯我们, 以行动来证明信仰的內涵, 奉主耶稣的圣名祷告, 阿们。
In observation, we can identify different types of Christians. The most common is a group that is inactive, careless of even lifting a finger, despite other’s relentless efforts to serve the Lord. When asked, they always offer the best alibi: “I really don’t have the gifts”; yet often times showing their best gift of criticizing others. Now let’s practice a little introspection, are we falling into this category. Pray to the Lord for his true light to shine upon us, so that we can be more proactive, and take concrete actions to substantiate my faith in Him. In Jesus’ precious name, amen.

各位弟兄姊妹主內平安,
「荣神传播協会」为更有效和有组织地服侍眾教会、机構及个人需要; 並加强彼此联系代祷, 特别在主網页www.mmm4him.org 以外设立一个附屬網站, 促进溝通。欢迎教会, 机構及个人瀏覽、並传递消息。如有需要, 请隨時把代祷事項传送给过來, 讓更多弟兄姊妹互相代祷分担。请使用以下联線奌击。http://mmm4him.weebly.com/
 
Dear Brothers & Sisters in Christ,
The Majesty Multi-media Ministries have recently created an auxiliary website to support the current www.mmm4him.org main site. In view of increased flow of information to update many events and prayer requests for various individuals/groups among our Christian Community, we are trying to be more inclusive and organized to serve one another as the body of Christ. Please use the following link to our new sub-site and feel free to send your prayer requests to us.  http://mmm4him.weebly.com/
<与你的神同行>  9/5 - 9/11/10

∟只要你行公义，好怜悯，存谦卑的心，与你的神同行。」（弥迦书六：8）
He has showed you, O man, what is good. And what does the LORD require of you? To act justly and to love mercy and to walk humbly with your God. (Micah 6:8)
默想祷告 Meditation & Prayer: 这个世代的社会, 太多争鬥的事, 国与国之间, 人与人之间, 甚至在教会当中, 也存有彼此杈力鬥争的事。我们往往看事情都不是從神的国度观去思想, 並竭力以保持整体合一的意念去作決定。因此想到这段经文的時候, 心中惶恐, 我们离开神的標準实在太遠, 自我意志太强, 坚持己见, 心已闭塞, 豈能存谦卑的心，与我们的神同行。求主赦免我们的过犯, 免得我们所作的, 和我们生活行为成为别人的绊脚石, 羞辱神的名。奉主耶稣圣名祈求, 阿们。
Our world is full of dissensions-between nations, and between our fellow citizens. Even within the church boundaries, power struggle and confrontations are rampant. We tend to see things through the prism of our own secular value system, but not from a kingdom perspective. Unity in church is such a rare commodity these days when decisions are made. As we meditate on this verse, it is frightening clear that we are so far away from God's standard and expectation. Our tenacity to uphold our own righteousness rid us the ability to act justly and to love mercy and to walk humbly with our God. Pray for God's forgiveness on our indiscreet actions that become others' stumbling block, and bring shame to our Lord's precious name. In Jesus Holy name we pray, amen.

